
 
	

	
	

 ٢٠٢٤ رايأ ٨
 ،مارـكلا ةذملاتلاو يلاهلأا ةرضح

 

 موــي لّــك ىــطعتُو ،٢٠٢٤ زوــمت ٩ يــف أدــبت ،٢٠٢٤ فيــصل ىقيــسوملا سورد نّأــب مــكملعن نأ دّوــن
 .ءًاسم ٧٫٠٠ ةعاسلا ةياغلو اًحابص ٩٫٠٠ ةعاسلا نم ءاثلاث
 يــتلا ةيّقيــسوملا ةــللآا راــيتخا ،اــهل/هــل حمَــسيُ ثــيح ،بلاط لّكل عوبسلأا يف ىقيسوم ةعاس جمانربلا نمضتي
	.اهب بغرت/بغري
 .)يرتاب( سمارد ،ةلبط ،توـلف ،نامك ،راـتيغ ،غروأ ،ونايب :يتلآاك يه ةدَمتعملا تلالآا
 .فيصلا لصف للاخ ةيّقيسوملا تايّرظنلاو جيفلوصلا سورد ىطعتُ نل
  :ليجستلل          

 ٩٫٠٠ ةعاسـلا نم ناريزح ١٤ ةعمجلا ىتّح رايّأ ١٧ ةعمجللا نم ،مهتوخإو ىمادقلا يّقيسـوملا دهعملا بلاط •
  .رهظلا دعب ١٫٠٠ ةعاسلا ةياغل اًحابص

 ةعاــسلا ةــياغل اًحابــص ٩٫٠٠ ةعاــسلا نــم زوــمت ٨ نينثلإا ىتّح ناريزح ١٧ نينثلإا نم ،ددُجُلا بلاّطلا •

 .رهظلا دعب ١٫٠٠

  .يّقيسوملا دهعملا ىنبم يف ريصق داعس ةديسّلا بتكم يف ليجستلا مّتي •
 يقابلاو ،ليجستلا دنع $١٠٠ غلبم ددّسي نأ ىلع ،عيباسأ ةرشع ةرتف يطّغتو $٢٠٠ يه ةرودلا هذه موسر ةميق •

	.٢٠٢٤ بآ رهش ةياهن  لبق
	
 خـــیراـــــــــــتلا موـــــــــــــــــیلا عوــبسلأا
 ءاثلاثلا لوّلأا

 
 زومت ٩
  ءاثلاثلا يناثلا 

 
 زومت ١٦

  ءاثلاثلا ثلاثلا 
 

 زومت ٢٣
 ءاثلاثلا عبارلا 

 
 زومت ٣٠

 ءاثلاثلا سماخلا 
 

  بآ ٦
 ءاثلاثلا سداسلا

	
 بآ ١٣

 ءاثلاثلا عباسلا
 

 بآ ٢٠
  ءاثلاثلا نماثلا 

 
 بآ ٢٧

 ءاثلاثلا عساتلا 
 

 لوليأ ٣
 ءاثلاثلا رشاعلا 

 
 لوليأ ١٠

 
	

	.رملأا هُّمهي نم عيمجلو فسوي رام ةسردم بلاّطل يه يّقيسوملا دهعملا تارود َّنإ
 

 ،صلاـخإب
	يّـقيسوملا دـهعملا ةرادإ

 يقيسوملا دهعملا  



 

     
May 8, 2024 

 
 

Dear Parents,  

 
 

We would like to inform you that the Music College Summer Courses 2024 will be held every 
Tuesday starting July 09, 2024 from 9:00 am to 7:00 pm.  

 

The program includes one music hour per week for each student on a musical instrument of his/her 
choice. The musical instruments available are: Piano, Organ, Guitar, Violin, Flute, Tableh and 
Drums.  
Solfege and Music Theory lessons will not be given during the summer session. 
 

For Registration: 
 

• Old students of the Music College and their siblings: from Friday, May 17 to Friday, June 14, 
2024, from 9:00 am to 1:00 pm. 

• New students: from Monday, June 17 to Monday, July 08, 2024, from 9:00 am to 1:00 pm. 
• The registration will take place at the office of Mrs. Souad Kassir in the music college building. 

 
The session fee is 200$ covering a period of 10 weeks. Upon registration, an amount of $100 
should be paid, and the remaining balance should be settled by the end of August 2024. 
 

Week Day Date 
First Tuesday 

 

July 9 

 Second Tuesday 

 

July 16 

 Third Tuesday 

 

July 23 

 Fourth Tuesday 

 

July 30 

 Fifth Tuesday 

 

August 6 

 Sixth Tuesday 

 
August 13 

Seventh Tuesday 

 
August 20 

 Eighth Tuesday 

 

August 27 

 Ninth Tuesday 

 

September 3 

 Tenth Tuesday 

 

September 10 

  

* The Music College courses are for SJS students and others interested in music education. 
 

 
Sincerely, 
Music College Administration 
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